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Veoma je teško iznositi odbranu u situaciji kada sam apsolutno nevina na bazi bilo kog krivičnog dela. Ja ću taj postupak iskoristiti da iznesem istinu vezano za optužnicu.
Predsjednik vijeća:
Ja ću iznijeti svoju odbranu odnosno iznosit ću isitinu vezano za optužnicu.
Optužena:
Samo želim da kažem da želim da se pozovem u vezi sa tim što ste me pitali na čl.254 i 255 ZKP-a, tu težinu dajem mojoj izjavi.
Predsjednik vijeća:
Da li želite da odgovarate na pitanja tužioca, suda i odbrane.
Predsjednik vijeća:
Odgovarat ću na pitanja suda, tužioca i odbrane.
Predsjednik vijeća:
Razumijete li jezik suda.
Optužena:
Ja se pozivam na čl.9 st.5 ZKP-a.
Predsjednik vijeća:
Ja Vas pitam da li razumijete jezik suda.
Optužena:
Koji je jezik suda:
Predsjednik vijeća:
Ovaj kojim govori sud, da li vi razumijete ono što ja govorim.
Optužena:
Razumijem jezik suda.
Predsjednik vijeća:
Koji je Vaš jezik.
Optužena:
Moj jezik je srpski jezik i ćirilično pismo.
Predsjednik vijeća:
Moj jezik je srpski jezik i ćirilično pismo.
Predsjednik vijeća:
Da li vi razumijete što Vam se stavlja na teret optužnicom.Odnosno da li razumijete ono što piše u optužnici kada pročitate.
Optužena:
Optužnica od prve do poslednje strane je meni apsolutno nerazumljiva i neshvatljiva i nepojmljiva.
Predsjednik vijeća:
Ne nego da li gramatički je razumijete, šta piše u njoj kada ste je pročitali.
Optužena:
Pa znate šta što se tiče sadržaja optužnice u smislu optuženja, što mislim da je suština opis krivičnog djela.
Predsjednik vijeća:
Da li ga razumijete kada ga pročitate.
Optužena:
Opis krivičnog dela sa njegovom krivičnom formulacijom, znači meni apsolutno ne može se povezati i ne razumem u tom kontakstu.
Predsjednik vijeća:
Dobro to ćete u odbrani nego Vas pitam kada pročitate jezički i gramatički da li razumijete što ovdje piše.
Optužena:
Pa mislim razumem rečenicu kada čitam.
Predsjednik vijeća:
Optužena:
Navodi da je razumjela navode optužnice.
Predsjednik vijeća poziva optuženu da se u smislu čl.339 ZKP-a ako to želi izjasni o svojoj krivici. Jeste li krivi za ovo što Vam se stavlja na teret.
Oputžena:
Ne da nisam kriva, nego ovo smatram.
Predsjednik vijeća:
Nisam kriva.
Optužena: 
Smatram da je ovo montirani politički proces.
Predsjednik vijeća:
To ćete sada u odbrani sve. 
 U svojoj odbrani kaza, izvolite Vaše slobodno izlaganje da iznesete odbranu u skladu sa ZKP-om.
Optužena:
Pošto smatram da je veoma važno da u toj odbrani koristim dokaze, ja Vas molim da mi se omogući da koristim ove dokaze prilikom odbrane. 
Predsjednik vijeća:
Samo da Vam kažem - Po članu 100 ZKP-a Vi iznosite odbranu usmeno, kroz Vaše slobodno izlaganje u odnosu na činjenice, na činjenični opis koji Vam se stavlja na teret optužnicom. U ovoj fazi se ne možete izjašnjavati na dokaze. Imaćete priliku da se izjasnite na svaki dokaz pojedinačno, kada otvorimo dokazni postupak i kada počnemo da provodimo dokaze. Razumijete. Ne možete da čitate svoju odbranu, možete da se koristite bilješkama i morate da imate slobodno izlaganje. Tako je predvidjeno zakonom. Razumijete.
Optužena izjavi:
Ja želim da koristim svoje beleške, znači to su moje beleške.
Predsjednik vijeća:
Naravno. Izvolite.
Optužena:
Pod broj 1 ja nisam pitana da li sam razumela optužnicu.
Predsjednik vijeća:
Ja sam Vas maloprije pitala da li razumijete navode optužbe.
Optužena:
Ja optužnicu ne razumem i tražim da mi se od strane Specijalnog državnog tužilaštva optužnica pojasni. Meni optužnica ukazuje na to da oni koji su vodili predistražni postupak i koji su vodili istražni postupak i koji su ovu optužnicu potpisali, apsolutno nemaju teoretskog ni praktičnog iskustva i znanja o krivičnim delima organizovanog kriminala, terorizma, napada na ustavni poredak, što se meni stavlja na teret, direktno i indirektno. Ja shodno čl.6 Evropske konvencije o ljudskim pravima imam pravo na jedan nezavistan, nepristrastan i na zakonu zasnovan sud. Ja imam pravo da znam ko mene optužuje za ovako teška krivična dela. U tom smislu shodno Zakonu o slobodnom pristupu informacija od javnog značaja, a kako je tužilaštvo služba u opštem interesu, ja kao okrivljena imam pravo da izvršim uvid u dokaze odgovarajućem stručnom i praktičnom stečenom znanju potpisnika ove optužnice. Imam pravo da znam koje su seminare pohadjali,  koje su stručne radove u vezi sa ovim krivičnim delima napisali, koliko su vremena proveli radeći na tim krivičnim delima.
Predsjednik vijeća.
Moram da vas prekinem, taj zahtjev ćete uputiti tužilaštvu ukoliko smatrate da ima, ne možete da ga upućujete sudu i ne odnosi se na predmet ovog krivičnog postupka. Ova optužnica je stupila na pravnu snagu, ona je potvrdjena i mi sudimo po onome što piše u njoj. Što se tiče stručnih sposobnosti ljudi o kojima govorite i Zakona o slobodnom pristupu informacija, obratit ćete se.
Optužena.
Ja govorim o optužnici . Od njene prvo do poslednje strane ukazuje na to da njeni potpisnici da ne budem gruba, ne znaju šta je organizovani kriminal.
Predsjednik vijeća:
Ne možete da kvalifikujete ličnosti.
Ponovo se za riječ javlja advokat Krpović Jugoslav i daje sebi za pravo da govori prije nego što je od suda dobio riječ. Opominje se advokat  da nema pravo da govori jer mu sud nije dao riječ da govori. Sjedite advokate. 
Za ovim advokat nastavlja bez obzira na više opomena od strane predsjednika vijeća. Hoćete li da sjednete advokate.
Branilac okrivljene: Ja samo želim da se mojoj branjenici obezbijedi slobodno izlaganje, kao  i svim ostalima.
Predsjednik vijeća:
Nakon opomene i pitanja da li će da sjedne branilac i dalje nastavlja da govori, za ovim sud donosi
R J E Š E N J E
Shodno čl.321 ZKP-a st.1 advokat Krpović Jugoslav branilac optužene Milić Branke, ometa red i ne poštuje naredjenja predsjednika vijeća za održavanje reda, pa nakon više opomena sud mu izriče novčanu kaznu u iznosu od 500 €.
Branilac optužene:
Sudija ovo je nekorektno ponašanje.
Nakon ovoga advokat i dalje nastavlja da govori, objašnjavajući da sud dalje, opominjem Vas  pčonovo advokate, sud Vam oduzima riječ. Sjedite.
Sud donosi
R J E Š E N JE
Ponovo se pominje branilac advokat Jugoslav Krpović da nema pravo da govori i sud mu oduzima riječ.
Optužena nastavlja:
Kao što sam rekla ova optužnica bez ikakve sumnje i nesporno ukazuje da se ovde radi o jednom montiranom sudskom političkom procesu, da se radi o jednom pravnom, političkom, procesnom, psihičkom, fizičkom maltretiranju i zlostavljanju, šikani i diskriminaciji za potrebe i interes ulaska Crne Gore u NATO. Specijalno državno tužilaštvo Crne Gore direktno se stavilo u funkciju izvršne vlasti kojoj je dobio politički cilj. O tome mi koji smo odgajani, vaspitani u oficirskim porodicama i koji smo ovu priču već jedanput prošli imamo sva moguća saznanja još od 60-tih godina. Prema tome, ja sam neko kome je deda 1945. u istom ovakvom postupku montiranom političkom, sasvim nevin kažnjen i 7 godina robijao. Ja sam neko, čiji je otac nosilac ordena za hrabrost i zasluga za narod, koji je oslobadjao ovu državu u redovima Crvene armije 1960-tih godina, takodje žrtva ovakvog jednog montiranog procesa i sada sam došla na red ja. Zbog čega. Zato što sam se uvek i uvek ću se izjašnjavati kao srpski nacionalista, kao srpkinja pravoslavne vere i to pravo mi nikada niko neće moći oduzeti. To pravo je meni pokušano da bude oduzeto sa nepunih 17 godina. Kakvu god presudu ovo sudsko veće da donese, ono nikada neće moći da izbriše činjenicu da Specijalno državno tužilaštvo i nadležni postupajući sudovi 11 meseci drže u pritvoru apsolutno nevinu osobu. Kakvu god presudu da donesete ona nikada neće moći da izbriše činjenicu, da ste osudili apsolutno nevinu osobu. Meni je jasno da ova priča mora da se završi sa osudom, jer su takve instrukcije od strane onih koji su odbili da vide i da pročitaju izveštaj o parlamentarnim izborima 2016.godine koji su sami finansirali. Ovaj izveštaj o parlamentarnim izborima iz 2016.godine, najbolje ukazuje a finansirala ga je Evropska unija i Ambasada Sjedinjenim američkih država u sklopu projekta Pošteni izbori slobodni od korupcije, znači ovo je dokaz o tome, ko je jedini u Crnoj Gori imao interes da se desi državni udar, odnosno ko je imao interes da inicira lažni državni udar, da bi se prikrio stvarni. Jer nesporna je činjenica da se u Crnoj Gori na noć 15. na 16. zaista desio državni udar, a lica koja su ga inicirala i izvela, su naznačena u ovom izveštaju. U ovom izveštaju se prozivaju odgovornim nadležne institucije države Srbije, odnosno Crne Gore, na žalost medju kojima su i Specijalno državno tužilaštvo, Ministarstvo unutrašnjih poslova Crne Gore, Ustavni sud, Agencija za borbu sprečavanja protiv korupcije i mnogi drugi i ukazuju se sve nezakonitosti koje je trebalo u ovom montiranom postupku da se prikriju i ko će biti odgovoran nego mi iz Srbije, kao što je već jednom se desilo u istoriji Crne Gore u bombaškom Vasojevičkom montiranom postupku. Znači to je isti scenario, samo nisu u pitanju bombe, nego je u pitanju oružje iz robnih rezervi Crne Gore. Ja da se izjašnjavam o optužnici koju ne razumem, meni je veoma teško. Zbog čega. Zbog toga što u samoj optužnici postoje tri put varijante na istu temu. Znači u prvoj varijanti se kaže, ja sada da bih bila sasvim precizna. U prvoj varijanti, znači u sklopu ove optužnice, se kaže na strani 4, okrivljeni Šišmakov Eduard i Popov Vladimir, državljani Rusije u vremenskom periodu od početka 2016. do 18.10.2016.godine, organizovali su kriminalnu organizaciju na teritoriji Crne Gore, republike Srbije i Rusije, koja ima za cilj vršenje krivičnih dela za koje se po zakonu može izreći kazna zatvora od 4 godine i veća kazna. Apsolutno se ne spominju koja su to krivična dela, da li je to trgovina robljem, da li je to trgovina oružjem, da li je to trgovina ljudskim organima, duvanom, znači uopšte nije naznačeno o kojim krivičnim delima se radi. Druga varijanta, na istu temu, unutar same optužnice, kaže na strani 114. Nesporno je utvrdjeno da je početkom 2016.godine, formirana kriminalna organizacija, sada se ne navodi gde, koja je za cilj imala vršenje krivičnog dela terorizma iz čl.447 Krivičnog zakona Crne Gore i ubistvo najviših državnih predstavnika. Ja sam posle 11 meseci dovedena u situaciju da se ovde pojavim i da se rutinski koriste ne sudski dokazi. Dokazi znači za koje uopšte nije provereno istinitost njihova, kao što je to na primer kod amerikanaca slučaj. Gde je ovde uopšte dokazano da je trebalo da bude s kojim dokumentom Specijalnog državnog tužilaštva, nek pokaže se taj dokument, gde je trebalo da bude ubijen bilo ko u Crnoj Gori. Gde je dokaz za terorističku nameru, što je suštinski bitno utvrditi kod lica koje se optužuje za terorizam. Što se tiče izjava, na koje se poziva Specijalno državno tužilaštvo, da je dao Mirko Velimirović, tu takodje postoje 4 različite varijante, ali da završimo sa ovom optužnicom. Treća varijanta, ove same optužnice, unutar nje same, glasi ovako, na strani 114 kaže: "Kriminalna organizacija formirana je radi izvršenja neodredjenog broja krivičnih dela, u pravcu sprečavanja slovenskih država, da udju u NATO savez i radi ujedinjenja slovenskih naroda, pri čemu je Crna Gora bila prva država koju treba sprečiti da udje u NATO savez, pa je radi realizacije celokupnog plana okrivljeni Šišmakov Eduard, pozvao Sindjelića Aleksandra, da dodje u Moskvu kako bi mu iznio plan kriminalne organizacije i tako dalje, pa kaže da bi potom po dolasku Sindjelića,  istom iznio celokupan plan kriminalne organizacije u pravcu ujedinjenja slovenskih zemalja i sprečavanja njihovog ulaska u NATO savez, pri čemu mu je u Crnoj Gori kao prvoj državi kojoj treba sprečiti da udje u NATO savez, iznio plan zauzimanja Skupštine Crne Gore i lišenja slobode tadašnjeg premijera Crne Gore, Mila Djukanovića. Znači pazite u prvoj varijanti odnosno drugoj se spominje ubistvo, ovde se sada više ne spominje ubistvo nego se kaže lišenje slobode, a pri tome se radi o tri suštinski temljeno različitog optuženja. Suštinski različito. Suština postojanja člana neke kriminalne organizacije je profit. Znači samo profit. Suština ove dve podvarijante nemaju veze sa kriminalnom organizacijom. Kriminalna organizacija nije ideološka, nju uopšte ne zanima patriotizam, nacionalizam i tako dalje, nju zanima samo novac. Znači ova optužnica je meni apsolutno nerazumljiva. Apsolutno mi je nerazumljiva. Druga stvar.
Predsjednik vijeća:
Samo da Vas podsjetim da čl. 100 ZKP-a stav. 5 vi treba da se izjasnite, naravno ne ometam Vam izlaganje, evo sud Vam dozvoljava apsolutno da se izjasnite o svim okolnostima, koje terete Vas i iznesete činjenice koje Vam služe za odbranu. A Vi znate što u činjeničnom opisu piše u optužnici, a odnosi se isključivo na vas.
Optužena:
Ja hoću sve vreme da vam kažem dozvolite. Ja svo vreme hoću da Vam kažem, da je ova optužnica suprostavljena sama sebi i kontradiktorna i ja ne znam na koju od varijanta od ove tri. Ja sada treba da odgovaram, a posebno nemam osećaj niti potrebu da se branim. Ja svoju odbranu zasnivam na nelogičnostima, koje je iznelo ovo tužilaštvo, kroz tu optužnicu.
Predsjednik vijeća:
Evo konkretno u odnosu na Vas ono što piše. Okrivljena MIlić Branka da prenosi poruke izmedju pripadnika kriminalne organizacije, ugovara sastanke izmedju njih, stavlja na raspolaganje sredstva za komunikaciju mobilne telefone izmedju pripadnika kriminalne organizacije, da zajedno sa drugim pripadnicima kriminalne organizacije, izaziva nerede i sukobe sa službenicima Uprave policije Crne Gore i da nezakonito i nasilno udje u Skupštinu Crne Gore i druge institucije sa kojim zadatkom je i došla u Podgoricu, dana 15.10. kada je lišena slobode. Evo na ove okolnosti da se Vi konkretno izjasnite.
Optužena:
Ja se na ove okolnosti morala izjašnjavati, ukoliko se ovde sada polazi od toga, da je nesporno dokazano, da se desilo to što Specijalno tužilaštvo tvrdi i mediji i američka i administracija Evropske unije, kao svršenu stvar. Da se znači, da je bila ta namera da se desi, to što tužilaštvo priča. I ja sada treba da ovde koliko ja Vas razumem, da se izjasnim o mojoj ulozi u svemu tome. A ja ono što tvrdim, tvrdim da uopšte nije bilo namere, niti da ima jedan validan materijalni dokaz, o tome da je državni udar trebalo da se desi i da se desio na ovakav način kakav se opisuje u optužnici. Ja tvrdim sasvim nešto drugo, da se državni udar desio, a ne od strane nas i da istraga koju je vodilo ovo Specijalno državno tužilaštvo, uopšte nije imalo za cilj da utvrdi prave izvršioce stvarnog državnog udara, uključujući i nalogodavca. U tom konceptu i kada se tako sagledava stvar, ja uopšte nemam potrebu da, znači moje uloge tu nema, jer apsolutno ta priča ne prije vodu, a to dokazuje i sama optužnica malo čas sam rekla na koji način, a druga stvar šta je još ovde sporno, pre nego što na ovo odgovorim, kao što sam rekla činjenice koje čine obiležja krivičnog dela, koje se meni stavlja na teret, to je članstvo u toj kriminalnoj organizaciji i opis tog krivičnog dela u zakonu nije identičan u Srbiji, Crnoj Gori i Evropskoj uniji. U Crnoj Gori na primjer kriminalna organizacija da bi bio član mora biti tajnost. Crnogorski zakon to ne traži. Nije uopšte utvrdjeno  gde sam ja postala član te kriminalne organizacije, da li sam postala član u Srbiji, Crnoj Gori ili Rusiji. Ne postoji činjenica u ovoj optužnici od kojih zavisi primena neke druge odredbe Krivičnog zakonika Crne Gore, Srbije ili Rusije. Upravo zbog toga, što je meni pravna kvalifikacija krivičnog dela, koje mi se stavlja na teret  od 15.10.2016.godine, do 05.11. kada je izvršena ona proširena varijanta optužnice, menjana nekoliko puta. Ovde je veoma bitno, ja sam mislila da ću imati tu mogućnost da meni tužilaštvo odgovori odnosno da mi ukaže na razloge i dokaze za osnov sumnje, da sam ja izvršila 15-tog krivično delo stvaranje kriminalne organizacije iz čl.401 a i krivično delo nedozvoljeno držanje oružja i eksplozivnog materijala iz čl.403 st.3 u vezi st.2. Meni ti dokazi uopšte nisu dostavljeni, niti razlozi zbog čega se sumnjalo, da sam ja to krivično delo učinila. Zatim 16.10. u 15 minuta poslije ponoći ,meni uopšte nije rečeno zbog čega sam ja uhapšena. Uopšte nije obrazloženo. Mere tajnog nadzora nisu vršene u odnosu na Milić Branku, nego su vršene u odnosu na NN lice koje koristi broj telefona čiji sam ja vlasnik. Naredba u istrazi, koje je Viši sud izdao.
Predsjednik vijeća:
Samo da Vam kažem počinjete da komentarišete dokaze. Kada budemo slušali mjere, vi ćete imati tada da date svoje primjedbe. Da vidimo ovaj dio kao što ste iznijeli svoju odbranu. Kada ste došli u Crnu Goru, sve to što imate u tom pravcu da objasnite sudu.
Optužena:
Znači uopšte nemam saznanja da bih mogla ja da se branim kvalitetno, nemam saznanja zbog čega su menjane krivično pravne kvalifikacije krivičnog dela, koje mi se stavlja na teret. 
Predsjednik vijeća:
Sada se branite za onu kvalifikaciju u odnosu na koju je optužnica potvrdjena i po kojoj sada sudimo, pa se u tom pravcu pokušajte izjasniti.
Optužena:
Ovde se kaže da prenosi poruke  izmedju pripadnika kriminalne organizacije. Nije utvrdjeno ko su pripadnici kriminalne organizacije. Glavni specijalni tužilac kaže da još nisu svi ni uhvaćeni. Nisu svi ni imenovani. Veoma je bitno ovde da se ustanovi i da se kaže, ko je te noći 15 minuta posle ponoći uhapšen, o kojim se zapravo licima radi. Te noći je uhapšeno 20 lica, svi su državljani Republike Srbije, 6-toro lica je odmah pušteno, oni su iz Zubinog potoka i oni su bili u neposrednoj vezi sa ovim Mirkom Velimirovićem, argumentacija glavnog Specijalnog državnog tužilaštva, kroz sredstva javnog informisanja je bila da su.
Predsjednik vijeća:
Da Vam kažem, nemojte o tome što je bilo u sredstvima javnog informisanja, dajte ovo činjenično što se Vama stavlja na teret. 
Optužena:
Veoma je bitno, kako nije bitno izvinite molim Vas, čekaj samo malo, sada prelazimo sa predmeta na predmet, rešenje koje je Specijalno državno tužilaštva , konkretno gospodin Katnić doneo 16.10. izričito naredjuje obavezu čuvanja tajnosti postupka. To isto rešenje donosi i specijalni tužilac Stojanka Radović, a Vi mene čak niste ni pitali, da li ja prihvatam ovaj zapisnik o saslušanju, znači o tome se nisam ni izjasnila. Na obavezu čuvanja tajnosti u postupku opomenuta sam i od Stojanke Radović, pa sam zatim 23-eg opomenuta i od gospodina Čadjenovića, a svo vreme od 15. na 16. se na najbrutalniji način ja Branka Milić, koju sud nije potvrdio, niti se još i vodio sudski postupak, u prvim fazama istrage, vučem po blatu 11 meseci se javnosti ispire mozak, kroz sredstva javnog informisanja, suprotno čl.3 st.2 ZKP-a i utvrdjuje se u javnosti da sam ja kriminalac, terorista i tako dalje i da se desilo to što priča da se desilo tužilaštvo i šta sad. Mi smo ovde dovedeni u situaciju, ustvari samo da se utvrdi moja uloga i da mi se odmeri kazna. Kako je moglo da se dozvoli da se 11 meseci, na veoma opasan način prejudicira ishod sudskog postupka. To se radilo još samo 1933. godine u Nemačkoj, na krilima one Gebelsove neka laž bude krupna, neka bude jednostavna, stalno je ponavljajte i na kraju će ceo svet u nju poverovati. Kako je dozvoljeno pored američke deklaracije nezavisnosti, pored člana 202 Montrealske deklaracije, kako je dozvoljeno da se pored kodeksa tužilačke etike, kako je bilo dozvoljeno da niko od nadležnih institucija u državi Crnoj Gori i u državi Srbiji, ne reaguje na monstruozne izjave i na monstruozan progon od strane.
Predsjednik vijeća:
Ja Vas ponovo pozivam da se vratite i da iznesete svoju odbranu na činjenice.
Optužena:
Ovo je moja odbrana. Znači ovo je moja odbrana, ja ovde ukazujem da sam ja i pre samog sudskog postupka, gde je nadležan sud shodno čl.6 Evropske konvencije o ljudskim pravima, znači presudjeno lice u javnosti i to potvrdjuju američki zvaničnici najviši.
Predsjednik vijeća:
Nemojte da se bavite ko je što napisao i ko je što rekao dajte, izjasnite se za ono što vam se stavlja konkretno na teret.
Optužena:
Nemojte vi da štitite znači zvaničnike američke i iz evropske unije, koji nama ovde dolaze sa mantrom da smo mi neki narod koji pojma nema o ljudskim pravima i zakonima ,koji dolaze sa obrazloženjem kako su oni došli da nas oplemene i da nas poduče pravu i pravdi i tako dalje, a oni na najbrutalniji način zaključno sa 15. septembrom 2017. godine, sa ambasadorkom Velike Britanije, znači meni imputiraju nešto što uopšte nije dokazano da sam uradila. Za mene lično je to suštinska stvar. Činjenica da se 11 meseci vršilo kroz javnost pritisak da se znači unapred na jedan opasan način, izvrši pritisak i na sud, na ovaj način. Ne samo što je oštećeno naše pravo kao okrivljenih lica i ne samo što je opasno prejudiciran ishod ovog postupka, nego se ovde suprotno čl.202 Montrealske deklaracije vrši pritisak na sud. Čitav ovaj postupak, znači povrede pretpostavke nevinosti, pokrenuo je upravo glavni Specijalni državni tužilac Milivoje Katnić. Za mene je suštinsko pitanje, koji je on imao interes da iznosi u javnost i da se ponaša suprotno aktima, koje je on sam doneo. Zbog čega, ako je imao validne materijalne dokaze, da sam ja član kriminalne organizacije i terorista, zbog čega. Zbog čega se meni ovde sada sudi suštinski, da ja spadam u one  koji su protiv NATO pakta. Da li je to moje pravo, jeste. I jesam protiv NATO pakta i nenormalno bi bilo da posle 78 dana do ubijanja i razaranja, a ja sam iz Novog Sada i u neposrednoj blizini Možeželjevog mosta i rafinerije, sam sva 3 meseca, trpela to bombardovanje, nenormalna bi ja bila osoba, kada bi se ja sada NATO-u radovala i kada bih ja NATO-u verovala. Ali je apsolutno neistina i neistina je sudija, da sam ja u Crnu Goru došla iz tog razloga. Ali već kada sam dovedena u vezu i u kontekst sa NATO-om onda to želim da kažem i želim da pročitam i želim zbog toga što je to jedna od varijanti iz optužnice, što je izjavio savjetnik američkog kongresmena.
Predsjednik vijeća:
Ne možete da čitate što je izjavio savjetnik američkog kongresa, jer to nije u vezi sa ovom optužnicom niti vezano za vašu odbranu. Ne možete da čitate. Vi možete kasnije. Samo da Vam kažem
Advokat Jugoslav Krpović nastavlja da govori, iako mu sud ne daje riječ, pa se isti ponovo opominje uz upozorenje za dalju primjenu čl.321.
Optužena:
Ukoliko je u američkoj administraciji .
Predsjednik vijeća:
Samo da vam kažem, to što mislite da čitate, dozvolite da vam kažem, imaćete pravo da predložite kao dokaz da se izvede na sudu, zato vam kažem nemojte sada da čitate .
Optužena:
Ja se prosto pored ovih akta osjećam sigurnije. Oni su meni neki pravac moga izlaganja. Apsolutno je nedopustivo da se bilo kome na ovome svetu obzirom na medjunarodno priznate akte koji se temelje na univerzalnim i večnim principima pravde. Ti akti kako važe za mene, tako važe za predsednika Sjedinjenih američkih država, za bilo koga, kako je dozvoljeno njima, da kažu da jeste teroristi, bila je namera, imali su nameru da ubiju Mila Djukanovića, mi smo izvršili uvid u spise predmeta, kako su oni mogli, a ja ne mogu da kažem da je njihova namera, što su ovde najmanje ima veze sa brigom o srpskom narodu. Prema tome ovde je opasna zamena teza i preko mene, preko mojih ledja, neće niko, pa bilo to i Amerika, bila to Evropa, bilo ko, da predstavlja humaniste. Turci su bili pošteni, oni nikada nisu pravili predstavu od svoje humanosti. Bili su to što jesu, radili su to što rade, za razliku od Amerike i Evrope koje izigrava i prodaje nam mantru o ljudskim pravima, zapravo ih mi najmanje o svemu tome, interesujemo. 
Predsjednik vijeća:
Predjite na ovaj dio dolaska u Crnu Goru i ovoga što se Vama stavlja konkretno na teret.
Optužena:
Ja sam  došla u Crnu Goru, zato što sam u Crnu Goru pozvana u goste. Da sam znal,a da se u Crnoj Goriu toliko promenilo vreme, a koju Crnu Goru ja doživljavam kao svoju i da se toliko promenili običaji, da pozoveš nekog u goste, pa da mu onda smestiš samicu 11 meseci, ne bi dolazila sigurno u nju, da su se toliko promenili, znači da su se toliko promenile neke stvari. Ali, ja sam ovde i u ovih 11 meseci pritvora, upoznala divne ljude i ne žalim ni zbog tih 11 meseci što sam u pritvoru. Znači ja sam svesna da je postojao, sada sam apsolutno svesna i sigurna u to, da je postojao projekat državni udar. Taj projekat državni udar, morao je da ima izvršioce. Ti izvršioci tipovani su u Srbiji. Medju njima tipovana sam i ja. Zbog čega sam ja u Srbiji tipovana, da budem statista u projektu državni udar. Zbog toga, što sve do hapšenja već više od deceniju, moja aktivnost u Srbiji, vezano za organizovani kriminal jeste borba protiv organizovanog kriminala, o čemu postoje dokaze i u tužilaštvima u Novom Sadu i Valjevu i u Republičkom javnom tužilaštvu i na kraju u sudu u Novom Sadu. Poslednja moja aktivnost u Srbiji jeste bila, razotrikrivanje nezakonite brane Stuborovni kod Valjeva i nezakonito potapanje kulturno istorijske bašine u Dubraiću.
Predsjednik vijeća:
Da li to ima veze sa činjeničnim opisom.
Optužena:
Naravno da ima veze, to ima veze sa tim, da mi nismo slučajno tipovani da budemo statisti u projektu državni udar. Ja sam aktivna, kroz više pokreta i udruženja u Novom Sadu, kroz Ekološki pokret Novog Sada, znači na čelu je gospodin Nikola Aleksić, koji je takodje poznati borac, takodje sam bila član Udruženja za borbu protiv gradjevinske mafije pošto sam gradjevinac po struci i takodje sam član Svesrpskog četničkog pokreta. Unutar tih udruženja, znači ja sam sprovodila te neke moje aktivnosti koje su se kroz Ekološki pokret i kroz ovo udruženje za borbu protiv gradjevinske  mafije, svodile na borbu protiv tog veoma opasnog i teškog kriminala kao što je bespravna i nezakonita gradnja. I tu sam u tom postupku koji se vodi od 2004. godine, utvrdila da je koren tih nezakonitosti u samom vrhu vlasti. Znam da to ne odgovara, ali nemojte me kao gospodja Stojanka Radović prekidati, koja kaže skrati pa predji dalje. Znači veoma je bitno zbog toga što se meni imputira da sam ja kriminalac i terorista, a to je nešto što je suštinski suprotno i nepojmljivo sa mojim bićem. Znači to je prosto nepojmljivo, zato što se ja celu deceniju borim protiv tog kriminala. I u trenutku kada smo obezbedili ne ja sama, nego ima ti i drugih ljudi, kada smo kroz validnu materijalnu dokumentaciju o tome da je nivo krune brane u Dubroviću kod Valjeva dignut mimo projektne dokumentacije, pa je zbog toga nezakonito potopljeno sve dole.
Predsjednik vijeća:
Da Vas zamolim dajte konkretno, ono što je činjenični opis optužnice, jer te vaše aktivnosti koje su prethodile .
Optužena: 
Moje aktivnosti su razlog je zbog čega sam ja sada ovde. 
Predsjednik vijeća:
Ajte da vidimo šta se desilo, kako ste tipovani to što kažete, pa nastavite tu, znači nemojte se vraćati unazad. Rekli ste da ste zbog tih aktivnosti koje ste imali tipovani, objasnite nam kako ste tipovani.
Optužena:
Objasnit ću Vam i to kako sam tipovana. Krajem 2015. godine, ja sam pozvana iz Ministarstva unutrašnjih poslova Republike Srbije u Fab Pavla iz Odeljenja za privredni kriminal da dodjem na razgovor. Ja sam otišla na razgovor, rečeno je na istovetan način kao sada  što se sada dešava, da je protiv mene podneta krivična prijava. Izmedju ostalog, krivična prijava je podneta zbog zloupotrebe službene dužnosti predsednika Skupštine grada i naravno da sam shvatila o čemu se radi i naravno da znam da se radi o organizovanoj mafiji, koja bespravno gradi i izgradila preko 42.000 nelegalno izgradjenih objekata u Novom Sadu od 2009. godine. Od inspektorke koja je bila korektna i iskrena obaveštena sam da službeno lice bije, vrši pritisak, da se protiv mene isprovocira krivični postupak. Sva sreća, pa sam tada na vreme za to saznala, pa sam na vreme i preduzela neke korake da bih sebe sačuvala od lažnog progona i sačuvala sam se. Osnovano sumnjam, da je u ovom tipovanju, da su umešani odredjeni državni organi Srbije, jer kako to da od 20-toro ljudi, koji su uhapšeni 15. na 16 od kojih su 6-toro pušteni pod argumentacijom da su odustali od krivičnog dela, ali mi nije jasno kako su odustali, kada su oni isto okrivljeni za stvaranje kriminalne organizacije koja je stvorena krajem septembra i početkom oktobra. Kada su onda odustali. Uglavnom ostali smo nas 14-toro, od tada do danas, od toga Dikić i Kristina nemaju veze sa četničkim pokretom, a svi mi ostali smo isključivo članovi svesrpskog četničkog pokreta ili simpatizeri, a od toga čak troje boraca protiv potapanja manastira i grobova u Dubrovičko kod Valjeva. Koje li slučajnosti i koje li slučajnosti da bivši premijer Vlad Srbije gospodin Vučić što ne priliči nijednom premijeru, se izjašnjava protiv svojih gradjana.
Predsjednik vijeća:
Nemojte ovdje u sudnici, da Vas zamolim.
Branilac optužene:
Molim Vas da joj omogućite izlaganje normalno.
Predsjednik vijeća:
Ponovo advokat Krpović, prije nego što se javio za riječ i dobio je od suda izjavljuje dozvolite sudija da moja branjenica iznese, pa se isti opominje.
Optužena:
Zbog čega i na koji način ja smatram da sam tipovana, reći ću Vam još jedan razlog zbog toga, što sam ja došla do ugovora odnosno predugovora, a zatim i ugovora o arčenju imovine Republike Srbije u Hrvatskoj, o tome obavestila nadležne institucije države Srbije i zahvaljujući poštenim ljudima, kojih ima u njima, konkretno doktoru Tomiću pokrenut je postupak, takodje se radi o samom vrhu vlasti u Srbiji.
Predsjednik vijeća:
Sve sam čula razloge da ste tipovani, ali da vidimo, kako i što se dešava.
Optužena:
Dešava se to da sam ja konkretno znači taj projekat državni udar, nije počeo od 12-tog, kako se to ovdje pokušava prikazati. Taj projekat je osmišljen ranije i u sklopu te čitave priče krajem maja-početkom juna sam obaveštana od Milana Pavasovića iz našeg tog Svesrpskog četničkog pokreta da smo mi pozvani od naše braće iz Ravnogorskog pokreta Kolašin, da dodjemo na vrh Mlečnjak, zbog otvaranja spomenika nekom od lokalnih vojvoda koji je poginuo u Drugom svetskom ratu. Pošto smo imali još neke pozive vezane za prenos mošti majke Angeline i tako dalje i tako dalje, mi smo na kraju taj poziv prihvatili. Ne kažem svi članovi, znači taj poziv da idemo na Mlečnjak ,da se vidimo pre svega sa našom braćom iz Crne Gore, prihvatila sam tada ja, prihvatio je Milan Pavasović, prihvatio je mislim da je bio i Dragan Maksić i Djordjević Srboljub i još neki ljudi koji ovde sada nisu kao okrivljena lica. Dogovor je bio, odnosno poziv je bio takav da mi dodjemo u Zubin potok, gde će nas oni sačekati i gde ćemo biti znači kasnije prebačeni na Mlečnjak. Nas niko nije sačekao, kao što nas nije sačekao niko ni u Podgorici. Ali znate kada čovek nije pokvaren i kada ne razmišlja loše i kada nema zadnje namer,e onda ne može odmah ni da pojmi da je sada to bila neka zla namera, što nas nije niko sačekao. Uglavnom da skratim priču, mi smo tada bili na Mlečnjaku, za mene je to bio susret sa tim narodom i sa tim ljudima, znači to nije sada isključivo bio da su se četnici skupili, znači tu je bio i naroda, to je bilo nešto što ću pamtiti za ceo život. Na tom skupu, koji je bio 25 i 26. ja sam upoznala.
Predsjednik vijeća:
Koji mjesec.
Optužena:
Juna. ja sam upoznala Dragoljuba Vasiljević Gićeta i meni je velika čast što sam tada tog čoveka upoznala. On je autor knjige "Na nišanu", i dogovor je bio da ćemo se mi u vezi tribina koje smo planirali da održavamo u Novom Sadu pronoseći istinu o tome šta se zapravo na ovom našem području dešava od 1945. do današnjeg dana, mi smo se dogovorili da ćemo se čuti. U medjuvremenu mi smo imali i druge aktivnosti kao na primjer bili smo pozvani od naše braće u Buvcima kod Lebana, takodje povodom obeležavanja 3 godine, od podizanje Vojvodi Buvskom i bila je namena takodje da se dogovorimo o tome da se pokrene sudski postupak za njegovu sudsku rehabilitaciju. Medjutim, dešava se to da sredinom avgusta, mi budemo ponovo obavešteni od Milana Pavasovića, znači ni u jednom momentu do tada nema nikakvog mog konkretnog niti direktnog kontakta sa ovim vojvodom Pajom, gde kaže mi smo ponovo pozvani od naše braće iz Ravnogorskog pokreta Kolašin da dodjemo, nije bio uopšte preciziran termin kada da dodjemo. Nego uglavnom ponovljen je poziv, da mi dodjemo po njihovom pozivu u Crnu Goru. Mi tada se nismo izjašnjavali iz razloga što smo imali neke manifestacije u Savinom selu i na drugim mestima. Ja mislim da je to bio 8. ili 9. ne mogu sada sa sigurnošću da tvrdim, ali to je bio svakako vikend prije nego što je vojvoda Paja došao kod Milana Pavasovića u Nove Banovce, što sam pročitala iz sredstava javnog informisanja. Znači mi smo imali taj sastanak naš pre tog dolaska pre dolaska pre tog 10. septembra 2016.godine. Na tom sastanku mi smo rezimirali utiske sa tih naših susreta, pristupili su nam neki novi članovi, razgovarali smo o našim budućim aktivnostima i planovima, naravno i finansijama, zbog toga što su članovi našeg svesprskog pokreta prevashodno ljudi koji su proterani sa svojih ognjišta, koji su ceo svoj život ugradili i bili su učesnici poslednjeg rata braneći svoje živote i živote svojih porodica, a danas žive na ivici egzistencijalnog i biološkog minimuma. Oni kao dobrovoljci nisu ostvarili nikakva materijalna prava i u tom smislu veoma teško žive. Moja aktivnost unutar tog pokreta je moja velika želja je bila i to na kraju krajeva i jeste po nekom programu, da se tim ljudima i pomaže na neki način. Izmedju ostalog, cilj tih tribina koje smo planirali ,nije bio samo da se čuje i istina o stradanju Srba i uopšte o razlozima zbog čega se nama na ovim prostorima dešava sve to što nam se dešava, već i da se kroz te tribine kroz manifestacije, znači sva ta prikupljena sredstva eventualno koliko god bi bila prikupljena, da se sa tim sredstvima pomaže tim ljudima koji danas često žive u mraku jer nemaju da plate ni struju.U tom smislu je održana promocija knjige pukovnika Slavka Nikića, koju smo promociju organizovali gospodin Aleksić Nikola i ja u Novom Sadu i govorilo se znači ta promocija na koju su došli pripadnici Ministarstva unutrašnjih poslova i Vojska i tako dalje, što je meni bilo posebno drago, osim četnika, govorilo se o stradanju Srba na Kosovu i Metohiji. Gospodin Slavko Nikić je direktan svedok tih stradanja i tim više takve tribine je važno da se održavaju da se čuje istina od ljudi koji su direktno svedoci tih dešavanja. Nakon toga je bio plan da se održi promocija knjige Ovena Nišanu, Dragoljuba Vasiljeva Gičeta i ja sam bila u pregovoru sa njim vezano za tu knjigu, pošto sam ja njega upoznala preko Ravnogorskog pokreta Kolašin. Medjutim,  kako mi oskudevamo sa finansijskim sredstvima, i nemamo neki svoj konrketan prostor u kome održavamo, nego ga iznajmljujemo, ja sam bila u dogovoru sa Vojskom odnosno VP 1414 u Novom Sadu potpukovnikom Čabom, da nam dozvole prostor na Beogradskom keju koje su njihove prostorije u Domu Vojske, a koji oni inače iznajmljuju, a za koji smatram da jeste prikladan i da jeste dovoljno kako da kažem kulturan, za održavanje razgovora na takvu temu. Medjutim, da bih dobila taj prostor ja sam imala obavezu da napravim podnesak odnosno ja da uputim zahtev gde ću da navedem teme, da navedem učesnike, gde ću da navedem termine.
Predsjednik vijeća:
Je li to vezano za ovaj  dolazak u Crnu Goru.
Optužena:
Da upravo je to vezano, jer se sve to svodi na plan da se uradi promocija knjige "Na nišanu" i ne samo to planov,a je bilo još više mimo tog, mimo promocija te knjige. Ja sam imala zadatak da ispoštujem Vojnu poštu i da napravim jedan takav podnesak i da to Vojnoj pošti dostavim. Medjutim, ja ne mogu da napravim takav podnesak a da nemam precizno dogovoreno i ugovoreno sa Dragoljubom Vasiljevićem kada će moći doći, ko će sve doći i sledeće teme, koje smo mislili da dogovaramo i sa braćom iz Crne Gore. Jer sve kroz što prolazi Srbija, prolazila je i Crna Gora i mi smo tu neraskidivo povezani i uvek ćemo biti. U tom konktekstu na tom sastanku, koji sam spomenula, da se desio taj vikend pre 10-tog kada je ovaj Vojvoda Paja došao u Nove Banovce kod Milana Pavasovića, mi smo imali  taj sastanak i tu ponovo je pitao, kako se zove Milan Pavasović, kaže dobro hoće li neko ići u Crnu Goru, da zna kao da odgovori braći iz Ravnogorskog pokreta Kolašin i kaže, pošto sam ja znači govorila o ovome o čemu ja sada Vama govorim o tim našim planovima vezanim za promociju izjasnimo se o tome da ćemo u Crnu Goru taj vikend, pošto smo mi još uvijek svi radno angažovani, iako sam ja u penziji, da ćemo taj vikend, znači tog 15-tog doći u Crnu Goru, znači Kekić Dragan i ja, a pošto je Kekić Dragan čovek koji takodje ima karcinom pluća i koji se leči od karcinoma pluća i nije bio u stanju da on vozi njegovo vozilo, sa kojim smo mislili doći, bilo je u planu da sa nama ide i Dejan Brdar, da on znači bude vozač. Znači bilo je u planu, samo nas troje da dodjemo. Na tom sastanku koji smo mi održali nisu bili ni Maksić, ni Srboljub, jer su oni bili bolesni i primali su terapije, imali su neki grip, znači ti ljudi uopšte nisu bili na tom sastanku. Bio je mislim da je bio Dušić na tom sastanku. Znači mi smo se tada na tom sastanku, izjasnili da ćemo tim povodom isključivo tim povodom i nijednim drugim povodom ,doći 14-tog krenuti, 15-tog doći, zbog bolesti Kekićeve se isti dan vratiti, a zato što je meni 17-tog oktobra bio rodjendan, znači jedini dan kada se ja okupljam sa mojom porodicom, da ćemo se taj isti dan vratiti. Medjutim, 13-tog Kekić, kaže da njemu ne odgovara, ustvari ne, Dejan Brdar je prvoizjavio da mu je iskrsao neki posao, pošto on privatno radi i da će možda morati da ide u inostranstvo i tako dalje i da on nije siguran da će moći voziti. Na kraju on definitivno se izjašnjava, da on ne može da ide. Kekić ne može da vozi, a ja džip da vozim ,znači nisam nikada vozila i prosto nisam želela da rizikujem da to radim. Kekić odustaje da ide, zato što je to za njega naporno. Ja sam se u medjuvremenu, čula sa Dragoljubom Vasiljevićem preko telefona, rekla sam da nam je preneto da će ovaj vikend,  znači da postoji mogućnost da se mi sretnemo, govorim za 15.10. i da ću ja znači gledati da dodjem u Crnu Goru. Kad sam ja obaveštena da neće ići ni ovaj Brdak Dejan ni Kekić, ja sam se javila Milanu Pavasoviću i rekla sam, oni su odustali ostalo je da idem ja sama. On je rekao, kako hoćeš, ja ti ne bi savetovao da ideš sama, ako hoćeš idi. Ja u principu kroz  ceo moj život ako sam se nešto dogovorila  ja sam gledala da to ispoštujem i teško da je moglo da me pokoleba nešto ako nešto obećam da ću da uradim i da ću neku priču da završim. Ja sam tada rešila, ali pre toga kada sam ja obavestila Milana Pavasovića da su ovi ljudi odustali, on je meni rekao evo ti broj telefona ovog iz Valjeva kako se zove, pri tome je bitno sada kada sam do njih došla da kažem, da ta grupa iz Valjeva, da su to ljudi koje ja nikada u životu nisam videla, ali da smo na tom sastanku obavešteni da se ta grupa iz Valjeva, da su oni doneli odluku, da će se priključiti našem Svesrpskom četničkom pokretu, jer su u tom pokretu prepoznali iskrenost i poštenu nameru i neki pošten rad i tako dalje. Znači ja te ljude u životu nisam videla. On je meni tada dao, Milan Pavasović mi je tada dao broj, mislim da je to bio Aleksić Aleksandar.Je li se tako zvao.
Predsjednik vijeća:
Molim Vas tužioče klimate glavom, ja ne znam da li njoj govorite  ili.
Optužena:
Znači dao mi je njegov broj telefona tog Aleksića i ja sam tada ukucala Aleksićev telefon i dao mi je ovog Vojvode Paja. Njegov mi je telefon dao i to na kraju krajeva veštačenjem nije problem utvrditi kada su ti brojevi telefona njihovi ukucani i rekao mi je nazovi njih možda neko od njh će ići. Nazovi tog Aleksić Aleksandra možda će on ići. Ja sam nazvala Aleksić Aleksandra, on je rekao da su njegova kola na opravci i da oni neće ići, ali je ovde bitno reći još sledeću stvar na tom sastanku, pošto je taj sastanak veoma bitan, pre nego što je došao Vojvoda Paja u Nove Banovce. Na tom sastanku nisu bili ni ta grupa iz Valjeva, znači ni oni nisu došli. Nisu prisustvovali tom sastanku. Sada je meni nejasno zbog čega oni ako su trebali da dodju, zbog čega oni nisu prisustvovali tom sastanku. Ako je to trebalo da bude u tom cilju, u kom se ovaj objašnjava u optužnici. U principu ja se nisam ni bavila ni sa kim drugim, nego sam gledala da odradim ono što sam ja planirala da uradim. Znači ja sam nazvala Aleksandra Aleksića, pitala sam ga da li će ići, rekao je neće ići i ja sam rešila da više nikog ne zovem i da nikog ne moljakam, da ću sesti na voz i da ću doći sama u Podgoricu, a rečeno mi je kada dodjem u Podgoricu, da će me neko od braće iz Ravnogorskog pokreta Kolašin, sačekati. U četvrtak kada sam se vraćala sa posla, to je bilo negde oko 15 časova, mene nazove Maksić i kaže ići ćemo i mi Branka s tobom. Znači ići će samnom Maksić, ići će samnom Srboljub i Dušić da ne ideš sama. U medjuvremenu su se oni čuli verovatno sa Milovanom Pavasovićem. Ja sam bila srećna što idu i oni, što neću ići sama i tako dalje. I mi smo se zaista, s tim što mi je rečeno pošto se oni  takodje bave gradjevinom privatno, kaže pošto smo mi u gužvi kupi nam ti karte u Novom Sadu za voz do Podgorice. Ukoliko je Specijalno tužilaštvo bilo u interesu da utvrdi istinu o tome moglo je da dodje do podataka sa moje kreditne kartice, koja mi je bila u posjedu, da sam ja od svojih para dala nekih blizu 12.000 dinara i kupila karte za sve nas. To u vezi one priče kako sam ja dobila pare, kako smo dobili pare i ne znam ni ja šta. Mi smo se našli u Beogradu onim vozom oko 8 i 10 h ne znam, krenuli za Podgoricu, i to je bilo to. U samom vozu, ako je bitan razgovor koji smo vodili, razgovor se vodio oko toga kako je Dragan Maksić imao tu nesreću da izgubi krov nad glavom zbog kriminala i prevara i tako dalje, znači to je bila tema našeg razgovora do Podgorice. Mi smo došli u Podgoricu negde oko 8 sati ujutro čini mi se, nas niko nije sačekao, mi smo tu čekali malo vrteli ste, niko nije dolazio, da zaboravila sam reći, kada smo bili u vozu, znači hodnikom su prošla neka tri momka koje ja zaista nisam poznavala, ali koja su se javila Draganu. Nije bilo nikakvih razgovora na tu temu, ali se videlo, znači onako sam shvatila da i oni idu u Podgoricu. Pošto je bila gužva u prolazu u hodniku.Kada smo izašli u Podgoricu, znači izašli su i oni. Nas Maksić, Srboljub, Dušić i ja, smo čekali na stanici, niko se nije pojavljivao, ja sam uzela u jednom momentu, znači poslala poruku na taj telefon što mi je dao Milan Pavasović, da smo stigli u Podgoricu. Odgovora, znači ja se sada ne sećam, pošto sam ja poslala poruku, nisam zvala na telefon, nego poruku nismo dobili odgovor nikakav. Mi smo se na toj železničkoj autobuskoj stanici vrteli do 3 i 15, znači 15,15 h posle podne. U medjuvremenu smo otišli do neke pekare i tu smo nešto malo pojeli i vratili se nazad, popili kafu i tako dalje. Naravno da nam ništa nije bilo jasno, naravno da smo bili umorni i ljuti, i naravno da smo bili kratki sa parama, potrošili smo pare, džabe smo došli, u medjuvremenu sam ja otišla na željezničku stanicu da se raspitam da vidimo sada šta ćemo za kada imamo povratak, šta da radimo, bili smo i gladni i kaže mi službenica koja je radila tamo, kaže imate neki sezonski popust 10 € je povratna karta, medjutim, ta karta od 10 € vredi samo u prepodnevnim časovima, ne vredi taj sezonski popust, ako se vraćate uveče. Ja nikada nisam bila u Podgorici i ovaj dolazak je bio drugi put da dolazim u Crnu Goru i kao što sam rekla, bili smo gladni i umorni i ljuti i mi smo rešili da vidimo šta ćemo, kako ćemo, hoćemo li ostati, hoćemo li davati ponovo preko 3.000 dinara, znači za povratak ili ćemo sačekati tu sezonsku vožnju sutradan, a ovde znači neki jeftin smeštaj i prenoćiti. I na kraju krajeva, kada smo već došli kada smo shvatili da smo izigrani, malo da pogledamo i Podgoricu. U tom periodu do 15 i 15 časova, sam isključivo se koristio moj mobilni telefon, znači isključivo se koristio moj mobilni telefon, Dragan i ja smo ga koristili. Zvao je Dragan, nikakvog konkretnog odgovora nije bilo, šta se dešava, zvali smo Milana Pavasovića, on je rekao šta da vam radim, snadjite se kako znate i umete, uglavnom ja sam bila veoma ljuta i pošto smo pre toga imali i još neke novčane izdatke vezane za ta okupljanja, a koja okupljanja smo izfinansirali najviše ja i Maksić Dragan, moje pitanje je bilo Milanu Pavasoviću, a šta zamišlja on ko će sada da snosi ove troškove od 12.000 dinara, koje smo imali dolazeći u Crnu Goru za džabe. Nakon tog pitanja, rekao je sačekajte i on je pozvao ovog Velimirovića i mi smo se tu još neko vreme vrteli i bili u onom prolazu i nailazi neki čovek kojeg ja tada nisam u momentu prepoznala, to je bio Mirko Velimirović, prišao je s ledja nam, pitao je jeste li vi iz Novog Sada, ja se okrenem, jesam, jesmo i on kaže žao mi je što se sve ovo desilo, ja sam u velikoj gužvi, ja nemam vremena za vas, vama od volje hoćete li ostajati, hoćete li se prošetati, hoćete li se vraćati nazad kući, skraćeno rečeno, radite što vam volja, ja za vas vremena nemam. Tada je on rekao, da je on angažovan na nekim izborima, znači u nekim izbornim aktivnostima i tada sam ja shvatila i ja sam tada mislila da je on angažovan na nekom od izbornih mesta. Jer kada smo odlazili u tu pekaru gde smo jeli, bili su bilbordi, znači Milo Djukanović i šta ti ja znam i shvatili smo znači da su u Crnoj Gori izbori. A po njegovom tumačenju priče ja sam razumela da je on angažovan na nekom od izbornih mesta povodom tih izbora i zato nema vremena za nas. Ja sam bila veoma ljuta nisam želela ni da razgovaram otišla sam kod onih taksista, pošto ne poznajemo Podgoricu, pitala sam da li mogu da nam kažu za neko prenoćište, koje je jeftino i gde ima nešto jeftino da se pojede, i oni ljudi su nas uputili, ja sam se vratila, Maksić Srboljub i Dušić su već išli prema meni i ovaj Velimirović se pokupio i otišao je na svoju stranu i nas četvoro smo otišli u neki restoran domaće hrane, gde smo svo četvoro jeli za nekih nepunih 12 €, pri povratku smo primetili taj Hostel Info, to je u nekoj stambenoj zgradi, ušli smo unutra, Dušić je tu pogodio povoljno tu četvorokrevetnu sobu 10 €, po osobi, ušli smo tu smo se malo oprali, umili, i znači krenuli da prošetamo po Podgorici, ne dugo, jer je Srboljub i dalje i Maksić, su bili pod terapijom i nisu se baš najbolje osećali. Mi smo bili ispred tog Hilton beše je li tako hotela, pa smo bili u onom parku preko puta, znači tu smo se fotografisali u mom mobilnom telefonu, postoje te fotografije. U tom mobilnom telefonu mom postoje i  fotografije iz kojih se vidi da sam ja znači imala havariju u svom stanu i da je jedan od razloga koji jednostavno diskvalifikuje tu priču kako sam ja trebala da ostanem tu i taj što sam ja imala dogovoren sastanak sa komunalnim inspektorom za ponedeljak, pored toga što je bio moj rodjendan. Prvobitna je bila namjera da je išao Kekić da smo išli njegovim kolima, znači da se vratimo tog 15-tog, znači da se vratimo isti dan nazad zbog terapije. Zbog ovih okolnosti o kojima sam sada ispričala, znači mi smo ostali i prenoćili u tom hostelu. Mi smo se u hostel, pošto kažem da su ovo dvoje ljudi bili prehladjeni, loše, znači vratili već negde oko 9 sati. Oni su legli, zaspali, ja sam uzela, čitala neku knjigu i čini mi se da samo što sam sklopila oči, bila krenula neka lupnjava na vratima, to je bilo nekih znači 15 minuta posle ponoći ,upala je policija i bez ikakve argmentacije, oduzeli su nam telefone, nisu objasnili uopšte o čemu se radi, iako sam ja u tom smislu reagovala doslovce sam rekla: "Hapsite ovde i uznemiravate poštene ljude, pored toliko onih koji treba da se hapse", znači oduzeli su nam telefone, nisu ih uopšte zanimali ranac. Ja sam imala jedan ranac, znači to ih uopšte nije zanimalo, samo su tražili mobilne telefone, bez ikakve argumentacije i obrazloženja znači pokupili su nas, nisu nam rekli gdje nas vode, niti zbog čega nas vode. Doveli su nas u tu zgradu, pretpostavljam da je to Specijalna policija. Tu je bio Vukosav Jovanović službeno lice postupajuće, takodje ništa nije bilo reči, zbog čega smo mi tu. Maksić je svo vreme njima govorio, pa braćo šta se dešava, niko nam ništa nije govorio i ja sam bila veoma revoltirana i ljuta i direktno sam se obraćala Vukosavu Jovanoviću  i tražila sam, da mi se objasni o čemu se radi. Jednostavno me je ignorisao, kao što me svi ovde 11 meseci ignorišu. Ja imam preko 100 i nešto podnesaka,  ni na jedan odgovor nisam dobila. Ja sam počela da se pozivam na to, da hoću da kontaktiram konzularno predstavništvo, da ću da kontaktiram OEBS kancelariju za ljudska prava, pošto sam u nekim stvarima ranije sa njima kontaktirala, da hoću da se obavesti moja porodica, počela sam da se pozivam na neka ljudska prava, misleći da oni imaju objektivnu vrednost, a sada vidim da ni zakoni, ni nikakva ljudska prava u ovom konkretnom slučaju, nemaju apsolutno nikakvu objektivnu vrednost. Vukosav Jovanović je nas ignorisao, kao da ne postojimo. Tu je bilo naravno još policije okolo i ja sam tada revoltirana, pošto je bilo ovako jedno parce trgovačkog papira napisala prigovor na ponašanje službenog lica Vukosava Jovanovića. Taj prigovor sam mu dostavila tražeći da se on uredno službeno zavede i jedan primerak da se da meni, a jedan primerak njegovom starešini. On je taj primerak uzeo, savio ga i stavio u svesku, naravno da ja nisam dobila moj primerak. U neko doba, je on nazvao telefonom, verovatno specijalnog tužioca pretpostavljam gospodina Katnića i ovako je rekao doslovce:"Ovde su, kao šta da im pišem", a tužilac je odgovorio: "Šta da nam piše" pa nam je tako upisao čl.401a, ja pitam Vukosava Jovanovića, šta je to 401 a, naravno da odgovor nisam dobila. Znači iz dokaza koje ovde ja imam, se vidi da sam ja lišena slobode po osnovu krivičnog dela iz čl.401 a i to po onom čl.175 valjda tač.1 i 3. nije bilo tačke 2, ali pošto Vi kažete da ne mogu da koristim sada te papire, ja ih neću.
Predsjednik vijeća:
Znači vi ste sada iznijeli Vašu odbranu vezano za činjenični opis i navode, koji su navedeni u optužnici.Imate li još nešto da iznesete vezano za činjenični opis i krivično djelo koje vam se stavlja na teret, rekla sam vezano za dokaze, izjašnjavat će se na svaki koji provedemo imaćete pravo da se izjasnite.
Optužena:
Ja sada želim da iznesem u svojoj odbrani ono što želim da iznesem.
Predsjednik vijeća:
Odbranu da, ali dokaze ne, jer nismo u fazi dokaznog postupka.
Optužena.
Dobro neću dirati dokaze. Ja želim da iznesem sada priču od početka do kraja. Znači mi smo odvedeni u policiju niko namnije rekao o čemu se radi, rečeno je čl.401a, koji meni kao nekom ko nije pravnik nemam pojma što znači. Nakon toga, odvedena sam dole, da mi se uzmu otisci i da mi se uzme pljuvačka, čemu sam se ja protivila. Ni prilikom uzimanja pljuvačke, nije ispoštovan ZKP, koji kaže da to policija može da radi bez saglasnosti, ali ako se pruži otpor, onda je potrebno znači postupiti u skladu sa zakonom, što takodje nije ispoštovano. Kada su me odvodili dole u tu prostoriju  gde su se uzimali otisci i tako dalje, ja sam u prolazu u hodniku videla onu trojicu mladića, što su bili u hodniku u vozu i videla sam ovog Vojvodu Paju. Ovako su stajali kao kad nas pretresaju. Znači da je Vojvoda Paja tu noć bio uhapšen, zašto se on ne spominje u krivičnoj prijavi, kao i mi svi ne znam i zašto se on pojavljuje tek 18-tog u čitavoj ovoj priči. Nakon toga sam odvedena dole u taj pritvor i dalje ne znajući ni zašto i veoma je važno reći da konzularno predstavništvo Republike Srbije, nije bilo obavešteno o tome da sam ja uhapšena, to mi je saopštila gospodja Vapa koja radi u konzularnom predstavništvu. Znači niko nije imao saznanja, a što je zakonska obaveza bila službenih lica Ministarstva unutrašnjih poslova da obaveste. Mene moja porodica nije imala pojma 2-3 dana, o tome ni gde sam, ni šta sam, tražili su me preko novina. Odvedena sam dole u taj policijski pritvor gdje nisam imala obezbedjen ležaj, jer je već bio zauzet. U tom pritvoru takodje apsolutno mi nije niko ništa govorio zbog čega sam i koje razloge i što sam učinila, te se sve ovo dešava ja sam smatrala da se radi o zabludi. 16-tog u 16,50 časova izvedena sam pred Specijalnim tužiocem Stojankom Radović.
Predsjednik vijeća:
Da Vam  kažem nemate potrebe da iznosite postupak kako je tekao, jer mi imamo u spisima predmeta kako je tekao postupak, pa ćete se vi kasnije izjašnjavati o tome i kažem vam i oko pretresa i oko vještačenja i oko svega kada budete imali primjedbe koje želite sada da iznesete, bit će vam omogućeno tada da iznesete.
Optužena:
Mene u ovoj optužnici se optužuje da okrivljena Milić Branka prenosi poruke izmedju pripadnika kriminalne organizacije. Nije navedeno uopšte koje kriminalne organizacije.  Kriminalne organizacije u Srbiji, Crnoj Gori.
Predsjednik vijeća:
Već ste to rekli, da li je Srbija, Crna Gora ili Rusija i koje vrijeme.
Optužena.
Da ugovaram sastanke izmedju njih. Izmedju koga, kako, s čim, da stavljam na raspolaganje sredstva za komunikaciju, mobilne telefone, izmedju pripadnika kriminalne organizacije, izmedju kojih pripadnika kriminalne organizacije, koje mobilne telefone i da li su ta sredstva komunikacije, koje se meni imputiraju, znači nadjena. Zajedno sa drugim pripadnicima kriminalne organizacije, izazivam nerede i sukobe sa službenicima Uprave policije Crne Gore, to je dodato sada u optužnici. Znači taj stav da zajedno sa drugim pripadnicima kriminalne organizacije izazivam nerede i sukobe sa službenim licima Uprave Crne Gore i da nasilno i nezakonito udjem u Skupštinu Crne Gore i druge institucije, te dve stvari su mi dodate u optužnici. Tih stvari nije bilo u naredbi u osnovnoj i u proširenoj naredbi. Ja sam na to upozorena od branioca koji mi je odredjen po službenoj dužnosti, koji je rekao da time što sam njemu otkazala punomoćje, sam znatno sebi otežala situaciju. 
Predsjednk vijeća:
Nemojte vi o tome što ste vi razgovarali sa vašim braniocem, nije ono što je u sklopu vaše odbrane i što je bitno za sud.
Optužena;
Simptomatično je to.Koje to dokaze je ovo tužilaštvo pribavilo pa je meni sada na teret stavljaju sada i ovo. Ja bih voljela da vidim znači koji su to dokazi, pa je na osnovu toga, u tom delu proširena optužnica na mene. Ja želim da kažem, da prilikom saslušanja kod Stojanke Radović, odnosno nakon saslušanja, rešenje koje je ona donela nema veze sa onim što je napisano, kao što nema veze ni ovaj zapisnik u kome nisam bila mogućnosti da se izjasnim. Zapisnik o saslušanju. Ovaj zapisnik o saslušanju osumnjičene, apsolutno je neistinit i netačan u ovom delu, koji se odnosi mimo iskaza osumnjičene. Ja ne mogu da potvrdim ovaj iskaz moj, zbog toga što nisam bila u prilici da saslušan njega u elektronskoj formi. Znači ja ne mogu čak ni o tom iskazu sada da se izjasnim, znači ja hoću da se omogući, da taj moj iskaz bude preslušan. Druga stvar, kao što sam rekla prilikom lišavanja slobode od strane policije, bez naloga suda, ja sam bila dovedena u vezu sa krivičnim delom iz čl.401 a. Kod Stojanke Radović, sam dovedena u vezu sa krivičnim delom iz čl.401 st.2 u vezi st.1 i 6. Krivičnog zakonika i terorizam u pokušaju iz čl.447 st.1 u vezi čl.20 Krivičnog zakonika i Stojanka Radović specijalni tužilac neistinito kaže na strani 3, da je tako konstatovala i utvrdila kriminailistička policija u svojoj krivičnoj prijavi, to nije tačno. Meni u krivičnoj prijavi stoji, da sam ja izvršila krivično delo terorizam iz čl.447.
Predsjednik vijeća:
Samo da vam kažem to što je pisalo u krivičnoj prijavi, i to što je tužilac tokom postupka mijenjao kvalifikacije, nije vezano za ovaj sud. Ovaj sud sudi po ovoj optužnici koja je potvrdjena. Razumijete. Sve to što je bilo u toku postupka, nije predmet pretresanja pred ovim vijećem.
Optužena:
Hoću da kažem kako je moguće da ja 15-tog budem dovedena u vezu sa nedozvoljenim držanjem oružja i eksplozivnih materija u 15 časova, kako je moguće da ja 15-tog , 21 i 50 i nešto, budem takodje dovedena u vezu sa tim krivičnim delima a da 16-tog budem lišena slobode po osnovu čl.401 a, da kod Stojanke Radović budem doneto rešenje o zadržavanju po  ovim krivičnim delima, a dok sam u pritvoru, kriminalistička policija nalazi da sam ja izvršila krivično delo terorizma. Kada, kada sam bila u pritvoru.
Predsjednik vijeća:
Samo momenat optuženi Dikić, recite mi samo ovako, pretpostavljam  jer vidim da biste da tražite da prekinemo, samo da probamo da koncentrišemo vrijeme.
Optužena:
Znate šta. Ja jednako nosim teret i ja sam svesna toga da Bratislav Dikić teško podnosi sve ovo.
Predsjednik vijeća:
Samo da vas pitam da li imate još nešto da govorite.
Optužena:
Imam naravno, znači ja sam čitavo ovo vreme imala pravo.
Predsjednik vijeća:
Koliko mislite vremenski da imate potrebu da govorite, da bi se odrediti po ovom njegovom zahtjevu, obzirom da govorite, nisam sigurna, mislim dva sata, koliko vremenski još imate da li da prekinemo ili ćete da.
Optužena:
Ja ću da govorim, pa koliko Dikić može da izdrži, u tom slučaju ću prekinuti.
Branilac optuženog Dikića:
Mi ćemo imati jedan predlog, ja sam u pauzi sa Dikićem razgovarao on znači danas izdržava koliko može, ali mi ćemo imati predlog za sjutra da odložite sudjenje, s obzirom na ovaj tempo koji je ova dva dana, zaista je naporno za njega da odložite, da taman vidimo oko tog vještačenja, da date nalog oko tih lekara i da vidimo šta ćemo raditi dalje sa njim da ga do sledećeg sudjenja eventualno probati izvještačiti ili nešto. to će biti naš predlog, da znate samo.
Predsjednik vijeća:
Optuženi Dikić izjavljuje da zbog bolova koje ima traži, da se prekine pretres pa sud poziva optuženu Milić Branku, da se izjasni koliko ista ima još da iznese u svojoj odbrani. Možete li vremenski opredijeliti koliko vi imate još:
Optužena:
Ja danas neću još završiti ovu odbranu. Ali mogu da završim ovaj deo.
Predsjendik vijeća:
Neću završiti svoju odbranu.
Optužena:
Ako mogu samo ovu celinu da završim. Pa to će biti poslednje. Ako može.
Predsjednik vijeća:
Ajde završite cjelinu:
Optužena:
Želeći da vodim paralelnu istragu vezanu za ovu stvar, a u cilju doprinosa načela materijalne istine i pravičnosti ja sam se sama angažoval,a koliko mi je to bilo mogućen, pa sam tako u skladu sa zahtjevom Aleksandra Bečića, gde se ono obraća šefu Agencije za nacionalnu bezbednost i traži podatke o tome kakva saznanja oni  imaju o toj kriminalnoj organizaciji.
Predsjednik vijeća:
Nemojte samo izjave političara, agencija i ostalih stvari, nemojte politiku uvoditi u ovaj predmet, nemojte.
Nisam vam dala riječ, niti ste se javili advokate, zadnji put vas opominjem advokate, uskratit ću vam odbranu ukoliko budete i dalje nastavili da kršite procesnu disciplinu, uskratit ću vam pravo na odbranu.
Optužena. 
Znači Vrhovni sud izjašnjavajući se o tome da li Agencija za nacionalnu bezbednost, ima bilo kakva saznanja o Milić Branki, kao članu kriminalne organizacije, Vesna Medenica je odgovorila da Vrhovni sud Crne Gore, nije doneo naredbu na primjenu mera tajnog nadozora prema meni.
Predsjednik vijeća:
Ja Vam opet kažem mjere tajnog nadzora ćemo slušati i čitati naredbe, imaćete prilike tada da se izjasnite na sve.
Optužena.
Ja ne moram apsolutno više ništa da govorim, jer kao što sam rekla ja podržavam stav gospodina Kneževića, da sve ovo zapravo nemam nikakvog smisla i iskreno da vam kažem da sam bila u situaciji i da sam razmišljala da li je uopšte  svojom odbranom treba da dajem legitimitet ovom montiranom političkom postupku, ali sam smatrala i smatram da ukoliko zakon dozvoljava svima da se u celosti iznesu svoju odbranu, to onda pravo pripada i meni.
Predsjednik vijeća:
Apsolutno i sud vam je dao pravo i daće vam pravo nastavit ćete sjutra sa iznošenjem odbrane.
Optužena:
Ovo jeste politički postupak, on ima svoju političku pozadinu i ja znači u mom prisustvu prosto insistiram upravo  na toj političkoj pozadini čitavog dogadjaja. A ja ću sada da prekinem zbog Bratislava, kako ste i vi odlučili.
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